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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Benkő Tibor honvédelmi miniszterhez

,,Miért a Magyar Honvédség Airbus A-319 repülőgépével utazik dr. Maróth Gáspár
kormánybiztos az üzleti tárgyalásaira?"

címmel, amire a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Szeptember közepén, a kecskeméti repülőbázison tett iratbetekintésem során kiderült, hogy a
Magyar Honvédség által vett egyik Airbus A-319-es repülőgéppel utazott dr. Maróth Gáspár
kormánybiztos a Zrínyi 2026 programra hivatkozva Münchenbe.

Ezért kérem Miniszter Urat, válaszoljon az alábbi kérdésekre:
1. Miért a Magyar Honvédség Airbus A-319-es repülőgépével utazik Maróth Gáspár és
tárgyalódelegációja?
2. Nem tartja-e túlzónak, és az utazás fajlagos költségét rendkívül magasnak, hogy a 9
fős kormánybiztosi tárgyalódelegációt a Honvédség Airbus repülőgépe szállítja?
3. Maróth Gáspár utazása előtt végeztek-e az utazás szervezői előzetes számítást arra
nézvést, hogy van-e olcsóbb utazási mód a Müchenbe való eljutáshoz?
4. Ki engedélyezte Maróth Gáspár számára az Airbus A-319-es igénybe vételét és milyen
indokolással?

Budapest, 2018. október 16.
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